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ze schůze  finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi,

konané  dne  29.5.2019  na  ZS  v Soběslavi

Přítomni:

Za  FV:  ing.  Klíma,  mgr.  Krejčová,  ing.  Král,  mgr.  Dančišin,  ing,  Petrásková,  bc. Schejbalová

Dále:  mgr.  Michal  Pánek  -  vedoucí  TZ

Ing.  Pantoflíček  -  projelctant

p.Veselý  - stavbyvedoucí,  SŘ Soběslav

Místo:  Zimní  stadion  Soběslav

Věc:  kontrola  na staveništi  investiční  akce,,Zimní  stadion  -  snížení  energetické  náročnosti"

Programjednání:  1.Úvod  -přeh1edčerpánífaktur2017-2019

2. Stav  prací  investiční  akce

K  bodu  1.

Přehled  ěerpání  faktur  2017-2019:

2017

Smlouvy 297 660,00  Kč

zaplaceno 297 660,00  Kč

- Kč

2018

Smlouvy 27 140  922,00Kč

zaplaceno - 3 417 835,88Kč

Zbývá 23 72086,12Kč

2019

Rozpočet

2019 24 000 000,OO Kč

ISmlouvy II 23 723 086,12 Kč



zaplaceno 9 904 418,58  Kč

Zbývá  zaplatit 13 818 667,54  Kč

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  č. 2

Ing.  Pantoflíček  seznámil  členy  FV  se stavem  prací  na staveništi

položena  střecha  (provedeny  nátěry,  výměna  světel,  výměna  trapézových  plechů  za sendvičové

panely)

instalace  kompletní  vzduchotechniky

příprava  jižní  a severní  strany  k opláštění

zednické  práce,  fasáda  seveiť  stěny

zbývá  dodělat:

příprava  a opláštěnf  východního  a západrúho  štítu

na kovových  prvcích  úprava  zkorodované  konstrukce  dle  zprávy  statika  (viz.příloha)

tyto  úpravy  nebyly  v projektu,  vč. úpravy  vaznic  na střeše

všechny  práce  jsou  plánovány  tak, aby  mohla  být  od cca 15.8.2019  v provozu

ledová  plocha  a zbývající  práce  nekolidovali  s provozem  ZS

dokončení  celé  akce  30.9.2019  -  podle  plánu

Usnesení:

Finanční  výbor  bere  na vědomí  stav  prací  a průběh  realizace  investiění  akce  Snížení

Energetické  náročnosti  ZS.

FV  bere  na  vědomí  práce  nad  rámec  projektu  tj.  úpravy  vaznic  na střeše,

úpravy  konstrukce  na  východním  a západní  štítu  dle  zprávy  statika.

Finanění  výbor  bere  na vědomí,  že ke dni  prohlídky  je předpoklad  dokoněení  stavby  v plánovaném

termínu.

V  Soběslavi  dne14.6.2019 Zapsal:  ing.Jiří  Klíma


